
T.a.v. mevrouw Jolien Houtman (Raadsgriffier) 

 

Geachte mevrouw Houtman, 

 

Bijgaand ontvangt u onze brief aan de wethouder J. Overweg. 

In deze brief behandelen wij onze zorgen en ideeën omtrent de invulling van het 

project Grebbelinie boven water en dan specifiek v.w.b. de openstelling van het stuk 

Liniedijk vanaf het fietspad Veensekom naar de Vlietsingel. 

Onze bezorgdheid betreft onder andere dat dit stukje ongerepte natuur door 

openstelling verloren dreigt te gaan. Inmiddels is er op dinsdag 28 april 2015 een 

Flora & Fauna check uitgevoerd door het bureau Looplan.  

 

Op 7 mei jongstleden hebben wij een inhoudelijk gesprek gehad met de heer Overweg 

en de heer Reinders (projectleider).  

Tijdens het gesprek kregen wij de indruk dat  er serieus naar ons (de bewoners) wordt 

geluisterd. Helaas was het Flora & Fauna rapport nog niet ontvangen op deze datum, 

maar de heer Reinders en de heer Overweg hebben ons toegezegd dit direct aan ons 

door te sturen bij binnenkomst. 

 

Wij hechten er veel waarde aan dat de Gemeenteraad goed en volledig geïnformeerd 

wordt over de voortgang van dit project en daarom vragen wij u deze brief voor te 

leggen aan de Gemeenteraad, met de aantekening dat wij nog in afwachting zijn van 

het Flora&Fauna rapport. 

De heer Overweg heeft aangegeven ons volledig op de hoogte te houden en ons op 

korte termijn uit te nodigen om de verdere voortgang te bespreken.  

 

Met vriendelijke groet, 

namens de bewoners 

 

Contactgroep “Een andere kijk op de Liniedijk” 

Caroline van IJken 

 


